
Zasedání Kolejní rady ze dne 24. 5. 2017

Přítomní členové: Tomáš Mužík, Marcel Hrošovský, Jiří Rys, Šárka Sejčková

Nepřítomní členové: Václav Šafra (omluven)

Body programu:

1) TV místnost

 objevily se stížnosti od uklízeček, že studenti v TV místnosti kouří a chodí tam přespávat
 KR navrhuje pravidelné kontroly vrátných po odevzdání klíčů od místnosti

2) úklid

 stížnosti studentů na špatně provedený úklid v posilovně
 KR navrhuje, aby vedoucí koleje úklid pravidelně kontrolovala a vymezila uklízečkám přesný 

den v týdnu, kdy se úklid bude provádět.
 při úklidu kuchyňky se zapomíná na vytírání mikrovlnky zevnitř!

3) posilovna

 v blízkém období nákup věže z dotace vedení koleje + nákup vybraného malého stroje 
z vlastních financí (z posilovenek)

 KR se obrátí na výrobce kvůli referencím

4) investice na koleji

 předseda Tomáš Mužík představil investice na koleji: malování 1. patra přes prázdniny + 
spravování podlah

 KR navrhuje následující investice: hudebna (rekonstrukce + hlavně topení), ministudovna 
(rekonstrukce)

 dále KR navrhuje pořízení více menších odpadkových košů na třídění- to vyplývá ze stížností 
uklízeček na vynášení těžkých odpadkových pytlů

5) kolejenky

 KR odhlasovala pro příští školní rok žlutou barvu

6) kufrárna

 KR stanovila přesné datum, odkdy bude kufrárna přístupná studentům, na 19. 6. 2017

7) další současné problémy

 štěnice na 2. patře- po dobu likvidace štěnic bude koupelna na druhém patře zavřena
 klub vedle koleje- vedoucí koleje situaci řeší s právníky, v případě problémů zavolat policii
 šmírák na 4. patře- v nejbližších dnech kárné řízení
 opakované krádeže jídla- šéfem kamerových záznamů je vedoucí koleje, stačí, aby v případě 

problémů jí kolejní rada dala podnět.


